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Rusko má Západ omotaný kolem prstu
putin-today.ru/archives/175739

Dnes nebudeme mluvit o ničem menším než o ... nikdo nemluví!

Ne vážně. To vůbec není vtip. Až doteď mnozí nechápou, proč jsme

Kyjev nevzali až do teď, proč jsme prostě nevymazali bunkr z

povrchu zemského spolu se Zelenským a tak dále. Proč konečně

nezvětšit seskupení našich jednotek, nezahájit masivní ofenzívu. Proč

konečně nedokončit vše za pár týdnů nebo alespoň měsíců?

Koneckonců jsme schopni, opravdu jsme toho schopni.

A protože nemůžete. Tím nevyhrajeme, ale prohrajeme. A na tom

závisí nejen naše současné blaho, ale existence naší země, našich

národů obecně.

Proto tak odvážně prohlašuji, že se budeme bavit o tom, o čem nikdo

nemluví. Zdá se, že ti, kteří chápou smysl této konfrontace, o ní

prostě veřejně nemluví.

Obecně platí, že dnes je to opravdu jedinečný článek, protože ho

miluji. Doufám, že vy taky.

https://www.putin-today.ru/archives/175739
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Žádná jaderná válka nebude

Začněme tím, že jaderná válka v žádném případě nebude. Navíc to

chápe jak naše vedení, tak to západní.

Jak to? No, je to velmi jednoduché. Vladimir Vladimirovič velmi

jasně načrtl tuto poslední červenou čáru. Pokud na nás něco vletí, tak

během jednoho dne vymažeme z povrchu zemského všechny země

NATO.

Samozřejmě, že i na druhé straně inteligentního života každý rozumí.

Zde nejsou žádné pochybnosti. Spojené státy daly jasně najevo, že

otevřená konfrontace je „ne-ne-ne-ne, v žádném případě, jsme jen

humanitární pomocí ... no, Hymary ... granáty ... tanky ... “.

To znamená, že se samozřejmě účastní, ale nikdy se nezúčastní

otevřeně. Pošlete zbraně - prosím, zavřete oči před hákovým křížem a

uctíváním nacismu - jak chcete, ale posílejte své vojáky - ale za nic!

 

Včetně toho, že většina těchto vojáků přejde na stranu Ruska, jakmile

si uvědomí, že kyjevský režim je přirozenou odnoží fašismu, kterou

Unie neskončila. Ale to hlavní ani není.

A hlavní je, že musíte změnit plán. Což je zřejmé. Spíše to bylo od

samého začátku zcela jisté. Nemůžete bojovat s jadernými zbraněmi.

Věděli to od samého začátku a slova Vladimira Vladimiroviče

varovala Západ nanejvýš před některými akcemi, o kterých ví jen

prezident a rozvědka.

Jaký je tedy plán? Ekonomická konfrontace.

Bojujte do úmoru

Zkrátka a srozumitelně šel boj téměř okamžitě k zemi. Pěsti, které

máme my a které má Západ, jsou příliš nebezpečné. Jakmile se jeden

zhoupne, druhý okamžitě odpoví úplně stejně a poté oba přestanou

existovat.
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To však není tajemství, ale připomenu, že ekonomická válka začala

právě proto, že není jiného východiska. To je jeho hlavní rys, který si

zřejmě některá část společnosti neuvědomuje. Ano, kdyby jen Státy

měly možnost používat zbraně, ani by je to nenapadlo. Oběsili vůdce

cizích zemí, zničili civilní obyvatelstvo včetně dětí, načež hlásili, že je

to „přijatelná cena“.

Podívejte se na Japonsko. O padesát let později, když jsme nás

bombardovali až k základům státnosti, byli bychom konečně

přesvědčeni, že jste to byl vy, „hloupý Rus“, kdo pod vámi odpálil

jadernou bombu, kterou žádné státy nikdy neshodily, protože je mír

a svoboda.

A to je odpověď na otázku, proč na to nepřijdeme za pár týdnů nebo

měsíců.

Správná cesta

A hned řeknu, že to je přesně to, co na vedení obdivuji. Jak přesná,

správná a vyvážená rozhodnutí byla učiněna.

Teď to vysvětlím. Faktem je, že bychom mohli na hranici soustředit

mnohem více sil a vypořádat se s ní mnohem rychleji. Vtipy stranou.

Pravda, chtělo by to nějaké změny.

Co? No, přechod na válečnou ekonomiku, uzavření hranic a všechno

ostatní. V souladu s tím by míra nespokojenosti prudce vzrostla ...

ano, mnoho by se změnilo, ale hlavní je, že ekonomika by začala

fungovat na hranici svých možností.

A tady! ..

Představte si, že jsme se rozhodli, že nebudeme vše natahovat na rok

nebo déle, ale vezmeme najednou teroristický režim,

demilitarizujeme a denacifikujeme. Představme si dokonce, že naše

společnost, ještě silnější než nyní, se shromáždila kolem myšlenky

osvobození bratrského lidu. A pak - bum - a někdo vyhodil do povětří

Nord Streams.
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Jen si představte, co se stalo s naší zemí. Ekonomika pracuje pro

válku a pak taková rána. A to je jen jeden z problémů. Nestihli

bychom převést vojensko-průmyslový komplex do režimu, ve kterém

nyní funguje, bylo by méně jídla, život by byl těžší a EU by se prostě

vzdala všech zbraní najednou, aby nás dohnala. . Všechno. Konec.

Nyní se na vše podívejte s tímto vědomím. Celou tu dobu naši vojáci

pracovali v prostoru speciální operace s relativně malou skupinou,

náš vojensko-průmyslový komplex v té době dosahoval takových

objemů výroby, že Západ nebude schopen dosáhnout tak rychle, až v

r. několik let, podle mnoha odborníků. A naše ekonomika, která má

jistou rezervu a nepotřebuje orat na hranici svých možností, se

dokonce vyrovnala s takovou ranou, jako je podkopání Nord

Streams.

Vše nasvědčuje tomu, že jednáme velmi promyšleně a opatrně.

Natolik, že to Západ ani nečekal. Naše vedení původně očekávalo, že

povede ekonomickou konfrontaci na pozadí speciální operace, a ne

speciální operaci na pozadí ekonomické konfrontace.

Tady to bylo pochopeno, ale v zámoří zřejmě ne. Nyní jsme ve

výhodné pozici, což znamená, že brzy budeme ... o tom však mluvit

nebudu. Nebojím se ani tak udělat chybu, ale bojím se uhodnout a

něco zkazit.

Skončeme pro dnešek jednou jednoduchou myšlenkou. Proč to vláda

otevřeně nevysvětlí? Ale jak to lze vysvětlit? Nemáme jinou možnost,

ale jak můžete říct, že jsme byli nuceni včas natáhnout boje, abychom

zvýšili výrobu munice, vypořádali se s ekonomikou... a pak také

přesměrovali exportní toky.

Nedalo se to říci a ani nyní to není z politického hlediska příliš

korektní. Chápete, že západní partneři sledují každé slovo. Jedno ale

vidíme jistě – země nejen odolává útokům Západu, ale také sílí. A

naše společné úsilí bude každým dnem lepší a silnější. A vítězství

bude naše.
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Svět spisovatelů 
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